
Vážený pane řediteli, 

 

na konci října 2022 postihla manželku (46 let) akutní mozková příhoda. Naštěstí se dostala 

rychle do rukou vašeho týmu neurologického oddělení, pod vedením pana primáře MUDr. 

Martina Kováře, který svým profesionálním zásahem dokázal předejít nejhoršímu. I přes 

nepříznivou počáteční prognózu byla manželka po měsíci propuštěna do ambulantního 

ošetřování ve stavu, kteří mnozí považují za zázrak. Během našich pravidelných rodinných 

návštěv manželky jsem ocenil nejen odborný a profesionální přístup všech lékařů, sestřiček a 

pomocného lékařského personálu, ale především neuvěřitelnou míru lidskosti a vřelého 

přístupu s nímž jsem se v této podobě již opravdu dlouho nesetkal. Netýkalo se to jen 

oddělení JIP, ale také všech na lůžkovém oddělení, kteří manželce poskytovali následnou 

péči. Dnes již dochází ambulantně na pravidelné rehabilitace, logopedická sezení a následná 

vyšetření jak na neurologii, tak oddělení rehabilitační a fyzikální medicíny.  

 

Dovolte mi vyjádřit obdiv nad úrovní nejen medicínské profesionality, ale především přístupu 

všech, se kterými jsme se ve vaší nemocnici setkali již během mé první návštěvy, kdy mne 

jeden ze zaměstnanců na oddělení oddělení neurologie dovedl.  

Mohu s klidným svědomím říct, že psychický stav pacientů hraje v jejich uzdravování 

významnou roli a vy mu svým přístupem v nemocnici Na Homolce v nezměrné míře 

pomáháte. 

 

Ne nadarmo patří vaše nemocnice ke špičkovým pracovištím v naší republice. 

 

Děkuji Vám a věřím, že nejsem jediným, který se s uznáním toho co děláte s Vámi rád podělí. 

 

S pozdravem 

 

Ing. Jiří Tobičík, Ph.D. 

 


